

دكتور الصيدله فى الصيدله الاكلينيكيه (فارم د)
كلية الصيدله-جامعه المنصوره

رؤية البرنامج :

تحقيق الرياده فى مجال الممارسه الصيدليه والخدمات البحثيه محليا واقليميا

Achieving leadership in the field of pharmaceutical practice and research services locally and regionally

رسالة البرنامج :

التفوق فى التعليم الاكلينيكي والرعايه الصحيه للمرضي وتطوير مستوي الصيادل الاكلينيكيين من خلال البرامج الاكاديميه المبتكره فى مجالات التدريس والتدريب الاكلينيكي وخدمه المجتمع

Excellence in clinical education and health care for patients and the development of the level of clinical pharmacists through innovative academic programs in the areas of teaching, clinical training and community service

أهداف البرنامج :

- إعداد خريجين وخبراء المستقبل فى الصيدلة الإكلينيكية مؤهلين بالمعرفة والمهارات والقدرات للمنافسه فى سوق العمل.
- تعزيز الخدمات الصيدلية داخل المنشآت الصحيه.
- تطوير البحوث الأساسية والإكلينيكية فى مجال الأدوية واستخداماتها.
- التميز المعرفي فى العلاج الدوائي الفعال.

- Preparing graduates and future experts in clinical pharmacy who are qualified with knowledge, skills and abilities to compete in the labor market.
- Strengthening pharmacy services within health facilities.
- Develop basic and clinical research in the field of drugs and their uses.
- Cognitive excellence in effective drug therapy